



## Lion's Newsletter May of 2017

Dear Parents,

This will be our schedule for May. Mainly we will be focusing on practicing our drama play for many of the classes. I will let the kids get familiar with their lines and we will try to help the kids to build up some more confidence. In May, we will be learning two new books and also reviewing the vocabulary words. I will continue helping them with their phonics, pronunciation, and also helping them to build up more vocabulary words as well.

Very best regards,

Tr. John

### Reading

For our reading class, we will be reading two new books. Also we will be focusing on practicing for our drama play as well. Also we will be learning more vocabulary words and working hard on our reading skills.

May 2<sup>nd</sup> - May 5<sup>th</sup> - "Look for the LORAX"

May 8<sup>th</sup> – May 12<sup>th</sup> - "Prepare for Drama play"

May 15<sup>th</sup> – May 19<sup>th</sup> - "Prepare for Drama play"

May 22<sup>nd</sup> – May 26<sup>th</sup> - "It's too windy"

### Core Material

We will be reviewing unit 6 and unit 7 in the core material class. Unit 8 will cover the phonics of letters Jj, Qq, Yy, and Zz. We will be working on phonics on the other letters as well as needed. The first half of unit 8 also discusses getting a job and packing a bag.

May 2<sup>nd</sup> - May 5<sup>th</sup> - Review (Unit 6) – Review words: is, little, she, was, my, are, he, with

May 8<sup>th</sup> – May 12<sup>th</sup> - Review (Unit 7) – Review words: for, have, they, of, said, want

May 15<sup>th</sup> – May 19<sup>th</sup> - (Unit 8) "Dad Got a Job" – Phonics: Jj, Qq, Yy, Zz: jam, jig, jot, quit, quack, quick

May 22<sup>nd</sup> – May 26<sup>th</sup> - (Unit 8) "Pack a Bag" – Phonics: yes, yam, yet, zip, zig-zag, Zack

### Math

For MPM class we will be focusing on practicing for the drama play. The last week of May, we will be learning about the common properties and quantities of set members. The drama play also helps build

confidence up when speaking in front of an audience.

May 2<sup>nd</sup> - May 5<sup>th</sup> - "Drama practice"

May 8<sup>th</sup> – May 12<sup>th</sup> - "Drama practice"

May 15<sup>th</sup> – May 19<sup>th</sup>- "Drama practice"

May 22<sup>nd</sup> – May 26<sup>th</sup> - "P15-18 Learning about the common properties and quantities of set members"

#### Physical Education

This will be our PE schedule for May. We will be playing different sports to keep them healthy. The kids will have a lot of fun. We also talk a lot about eating healthy so that we can look, feel, and do our best:)

May 2<sup>nd</sup> - May 5<sup>th</sup> - "Basketball"

May 8<sup>th</sup> – May 12<sup>th</sup> - "Duck, duck, goose"

May 15<sup>th</sup> – May 19<sup>th</sup>- "Stretching"

May 22<sup>nd</sup> – May 26<sup>th</sup> – "Balance training"

#### Songs and Movement

This will be our morning songs in May. We will also be practicing some of our drama play songs or learning flash cards as well!

May 2<sup>nd</sup> - May 5<sup>th</sup> - "Bus"

May 8<sup>th</sup> – May 12<sup>th</sup> – "Rain, rain go away"

May 15<sup>th</sup> – May 19<sup>th</sup>- "Rain, rain go away"

May 22<sup>nd</sup> – May 26<sup>th</sup> - "London Bridges"

#### Gross Motor Skills

We will be reviewing and practicing the alphabet as well as shapes and colors. We will be practicing writing as well and the kids have a lot of fun with these activities.

May 2<sup>nd</sup> - May 5<sup>th</sup> - "Rectangles and activities"

May 8<sup>th</sup> – May 12<sup>th</sup> - "Ovals and activities"

May 15<sup>th</sup> – May 19<sup>th</sup>- "Hearts and activities"

May 22<sup>nd</sup> – May 26<sup>th</sup> - "Review and activities"

#### Library/Storybook

We will be continuing with our reading time on Fridays and letting the kids choose a book from the library. The kids have a few stories that they like to hear on a pretty regular basis as well. It's great to have the kids reading at home as well.

Thanks so much,

Tr. John



## Lion's Newsletter May of 2017

親愛的家長您好：

這將是我們五月份的課程時間表。我們將專注於戲劇的練習。我們會讓孩子熟悉內容，將盡力幫助孩子們建立更多的信心。五月份我們將學習兩本新書，並專注於詞彙的訓練，也將繼續幫助他們的語音、發音的學習。

Very best regards,  
Tr. John

### 閱讀

關於我們的閱讀課，將會認識兩本新書。另外我們也將專注於戲劇的練習。以及學習更多的詞彙，並努力於閱讀的能力。

5月2日-5月5日 Look for the LORAX

5月8日-5月12日 準備戲劇表演

5月15日-5月19日 準備戲劇表演

5月22日-5月26日 It's too windy

### 主教材

我們將複習第六和第七單元。第八單元將涵蓋字母 Jj, Qq, Yy, Zz 的發音。同時，我們也會複習其它字母的自然發音。在第八單元的前半部，我們會討論有關職業和怎麼收東西。

5月2日-5月5日 第六單元複習 - 複習單字：is, little, she, was, my, are, he, with

5月8日-5月12日 第七單元複習 - 複習單字 for, have, they, of, said, want

5月15日-5月19日 第八單元 "Dad Got a Job" - 自然發音：Jj, Qq, Yy, Zz: jam, jig, jot, quit, quack, quick

5月22日-5月26日 第八單元 "Pack a Bag" -自然發音：yes, yam, yet, zip, zig-zag, Zack

### 數學

關於 MPM 數學時間，我們專注於練習戲劇表演。五月的最後一個星期我們將學習共同屬性和數量的練習。戲劇表演可以訓練孩子們在台上講話的自信心。

5月2日-5月5日 戲劇練習

5月8日-5月12日 戲劇練習

5月15日-5月19日 戲劇練習

5月22日-5月26日 P15-18 學習相同屬性和相同屬性的數目。

#### 體能課

這是我們5月份的PE課程，將會玩不同的運動，孩子會從中得到很多樂趣。我們也談到很多關於吃的事情，以便我們知道更好的飲食習慣。

5月2日-5月5日 Basketball

5月8日-5月12日 Duck, duck, goose

5月15日-5月19日 Stretching

5月22日-5月26日 Balance training

#### 歌唱律動

這些是我們5月份會學習的歌曲。我們也會使用一些時間學習戲劇表演的歌曲和單字閃卡。

5月2日-5月5日 Bus

5月8日-5月12日 Rain, rain go away

5月15日-5月19日 Rain, rain go away

5月22日-5月26日 London Bridges

#### 大肌肉技能

我們會練習和複習字母，顏色，形狀。我們也會開始練習描寫。孩子們從中得到很多樂趣。

5月2日-5月5日 長方形的練習

5月8日-5月12日 橢圓形的練習

5月15日-5月19日 心形的練習

5月22日-5月26日 複習

#### 圖書館/故事書

我們將在週五繼續閱讀時間，讓孩子從圖書館中選擇一本書。孩子們喜歡一同聽故事，也讓孩子在家中與家長一同共讀。孩子們在家裡閱讀是一件非常棒的事情。

Thanks so much,

Tr. John